



South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

South Cove Manor Updates

Dear Family and Friends of South Cove Manor:

We continue to have no new COVID cases to report and are scheduled to emerge from “outbreak testing” status on Friday if no new cases are identified between now and then. With loosening of restrictions by the Department of Public Health, we will be able to offer group activities that can be enjoyed by residents from all floors co-mingled for the first time in two years on Friday. We are looking forward to that milestone and will share news of that event once it happens.

In other news, The Boston Foundation has created an event to commemorate the tragic shootings in Atlanta on March 16, 2021. This event will be broadcast in our building on all televisions for those residents that choose to watch. Please [click here](#) for more information, and to register for the event. Once registered, you will receive a link that will grant you access to watch the event on Thursday, March 24, 2022, from 10 AM – 11:30 AM.

Sincerely,
William J. Graves
President & CEO

中華頤養院更新

親愛的中華頤養院的家人和朋友：

我们仍然没有新的 COVID 病例要报告，如果从现在到那时没有发现新病例，我们计划在周五摆脱“爆发测试”状态。随着公共卫生部放宽限制，我们将能够在周五提供两年来第一次所有楼层的院民都可以共享的团体活动。我们期待着那个里程碑，一旦它发生，我们将分享有关该事件的消息。

在其他新闻中，波士顿基金会举办了一项活动，以纪念 2021 年 3 月 16 日在亚特兰大发生的悲惨枪击事件。该活动将在我们大楼的所有电视上播放，供那些选择观看的院民观看。请点击[这里](#)了解更多信息，并报名参加活动。注册后，您将收到一个链接，该链接将授予您在 2022 年 3 月 24 日星期四上午 10 点至上午 11:30 观看活动的权限。

真摯地，
威廉·J·格雷夫斯
總裁兼首席執行官

Please support
South Cove Manor

請支持
中華頤養院

DONATE VIA CREDIT CARD



[Click here for Donation Form](#)
[to mail a check](#)



**South Cove Manor at Quincy Point
Rehabilitation Center**

288 Washington Street, Quincy, MA 02169
(617) 423-0590

www.SouthCoveManor.org
info@southcovemanor.org



If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us, please (Unsubscribing is not supported in previews).